



Cultural route
of the Council of Europe
Itinéraire culturel
du Conseil de l'Europe



**Nouvelle édition de l'ouvrage-phare du réseau
Impressionisms Routes[©], Itinéraire Culturel du Conseil de l'Europe
(Mai 2021)**

**New edition of the network's flagship book
Impressionisms Routes[©], Cultural Route of the Council of Europe
(May 2021)**

Impressionisms Routes

Les Routes des Impressionismes en Europe



Cultural route
of the Council of Europe
Itinéraire culturel
du Conseil de l'Europe



Un ouvrage réalisé et publié dans le cadre des
Itinéraires Culturels du Conseil de l'Europe

A book produced and published within the framework
of the Cultural Routes of the Council of Europe.

Préfaces de / Prefaces by

Stefano DOMINIONI

Directeur de l'Institut Européen des Itinéraires Culturels (Luxembourg)
Secrétaire Exécutif de l'Accord Partiel Élargi sur les Itinéraires Culturels du Conseil de l'Europe
Director, European Institute of Cultural Routes (Luxembourg)
Executive Secretary, Enlarged Partial Agreement on Cultural Routes, Council of Europe

Bruno FAVEL

Chef du Département des Affaires Internationales et Européennes
Direction Générale des Patrimoines
Ministère de la Culture, France
Head of Department for European and International affairs
General Directorate of Heritage
French Ministry of Culture

Textes de / Texts by

Monique LUCENET

Professeur agrégé, Docteur en histoire
Université Paris 1 Panthéon-Sorbonne
Associate Professor, Phd in History,
University of Paris 1 Panthéon-Sorbonne.

ENGLISH FRANÇAIS

Un Ouvrage Original An Original Book

Textes de Monique LUCENET, Professeur Agrégée, Docteur en Histoire, Université Paris 1, Panthéon-Sorbonne
Préfaces de Stefano DOMINIONI, Directeur de l'Institut Européen des Itinéraires Culturels du Conseil de l'Europe
Et de Bruno FAVEL, Directeur des Affaires Internationales et Européennes, Ministère Français de la Culture

Texts by Monique LUCENET, Associate Professor, Doctor of History, University of Paris 1, Panthéon-Sorbonne
Prefaces by Stefano DOMINIONI, Director of the European Institute of Cultural Routes of the Council of Europe
And Bruno FAVEL, Director of International and European Affairs, French Ministry of Culture

Un ouvrage bilingue (Français-Anglais), 292 pages. Le mouvement Impressionniste analysé dans 36 pays d'Europe. Une iconographie exceptionnelle grâce à la participation de la plupart des grands musées et espaces culturels européens. Des cartes originales. Des encarts spéciaux : l'Impressionnisme en Amérique du Nord (USA et Canada), le Japonisme et l'Impressionnisme, la Musique Impressionniste, les Itinéraires Culturels du Conseil de l'Europe et le Réseau européen Impressionisms Routes[®], les Colonies d'artistes d'euroArt... Description exhaustive du parcours des plus grands peintres Impressionnistes européens.

A bilingual book (French-English), 292 pages. The Impressionist movement analyzed in 36 European countries. An exceptional iconography thanks to the participation of most of the major European museums and cultural spaces. Original maps. Special inserts: Impressionism in North America (USA and Canada), Japonism and Impressionism, Impressionist Music, Cultural Routes of the Council of Europe and the European Impressionisms Routes © Network, Artists' Colonies euroArt... Exhaustive description of the journey of the greatest European Impressionist painters.

Diffusion en cours au Sein du Réseau *Impressionisms Routes*[®]
Distribution in progress within the *Impressionisms Routes*[®] Network

Commandes en nombre Bulk Order

Georges LUCENET
Vice-Président et Délégué Général d'Impressionisms Routes
Vice-President and General Manager of Impressionisms Routes
lucenet.georges@wanadoo.fr



Cultural route
of the Council of Europe
Itinéraire culturel
du Conseil de l'Europe



Eau & Lumière. Impressionisms Routes
41 Boulevard Vital Bouhot. 92200 Neuilly-sur-Seine, France
www.impressionismsroutes.fr